



OUT (0169) 21012026

Date: 21/1/2026

التاريخ: 2026/1/21

To: Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure regarding the Cyber Attack of the Electronic Network

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن عملية اختراق سيريري لشبكة التراسل الإلكتروني

In reference to the above subject, and pursuant to the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority & the regulation of securities activity and its amendments,

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.

Kindly find attached the supplementary disclosure form no (12) regarding the cyber attack of the electronic network in The Commercial Real Estate Company (K.P.S.C).

نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل رقم (12) بشأن عملية اختراق سيريري لشبكة التراسل الإلكتروني في الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع).

Sincerely Yours,

وتفضليوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



م. عبدالمطلب عبد المناف معرفي

الرئيس التنفيذي

Eng. Abdulmutaleb A.M. Marafie

Chief Executive Officer



نموذج الإفصاح المكمل  
**Supplementary Disclosure Form**

التاريخ		
Date	2026/1/21	
Name of the Listed Company		إسم الشركة المدرجة
The Commercial Real Estate Company (K.P.S.C)		الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع)
Disclosure Title		عنوان الإفصاح
Supplementary Disclosure Regarding the Cyber Attack of the Electronic Network		إفصاح مكمل بشأن عملية اختراق سيريري لشبكة التراسل الإلكتروني
Date of the Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق
25/11/2024		2024/11/25
Developments that Occurred to the Disclosure	التطور الحاصل على الإفصاح	
We were officially notified today of the ruling issued by the Dubai Criminal Court of Appeal, which is as follows:	تم إخطارنا اليوم بصورة رسمية من الحكم الصادر من محكمة الاستئناف (جنایات دبي) القاضي منطقه :	
First: Regarding the appeals of the defendants Ahmed Musa Mohammed Salem and Devin Klishokaw Okuri, their appeals are rejected, and the original ruling is upheld. (Three years imprisonment, a fine of 300,000 dirhams, and deportation for defendant Devin).	أولاً: في موضوع استئناف المتهمن/ أحمد موسى محمد سالم وديفين كليشوكاو أوكروري برفضهما، وتأييد الحكم المستأنف فيما قضى به بشأنهما. (الحبس ثلاث سنوات وغرامة 300 ألف درهم والإبعاد بالنسبة للمتهم/ ديفين).	
Second: By accepting the appeal of the accused/Malik Adisile Obaremi in form, and in the subject matter of the appeal of the accused/Malik Adisile Obaremi and Yogita Parashar Ashok Khanna to cancel the appealed judgment, and to rule again on their innocence of what was attributed to them. The defendants have the right to appeal within thirty days.	ثانياً: بقبول استئناف المتهمن/ مالك أديسيلي أوباريمي شكلاً، وفي موضوع استئناف المتهمن/ مالك أديسيلي أوباريمي ويوجيتا باراشار أشوك خانا بإلغاء الحكم المستأنف، والقضاء مجدداً ببراءتهما مما أنسد إليهما.	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
The financial impact will be determined later after the Public Prosecution approves the disbursement in favor of The Commercial Real Estate Company and the transfer of the value of the amounts held in banks to The Commercial Real Estate Company's account after determining their value by the Public Prosecution and after completing the judicial and legal procedures.	سيتم تحديد الأثر المالي لاحقاً بعد موافقة النيابة العامة على الصرف لصالح / الشركة التجارية العقارية (ش.م.ك.ع) وتحويل قيمة المبالغ الممحوza لدى البنك - على حساب الشركة التجارية العقارية بعد تحديد قيمتها بمعرفة النيابة العامة وبعد إستكمال الإجراءات القضائية والقانونية.	
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed care of a prudent person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person because of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها وكمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أي معلومات مضللة أو خطأ أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أي أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.	



م.م.م  
ج.ج.ج  
ج.ج.ج